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Ljubljana - Na osnovi revizijskega po-
ročila o prevzemih v Makedoniji in
družbe Najdi.si ter dodatno prido-
bljenih dveh ločenih pravnih mnenj
je nadzorni svet Telekoma Slovenije
zadolžil zdajšnje vodstvo, da do 15.
julija proti bivši upravi, ki jo je vodil
Bojan Dremelj, in nadzornikom, na
čelu katerih je bil Damijan Koletnik,
sproži ustrezne pravne postopke v
zvezi z njihovo odgovornostjo.

Zaradi tega so včeraj delničarji Te-
lekoma, na čelu katerih je bila država,
na veliko zadovoljstvo prisotnih na
skupščini prejšnji upravi in nadzor-
nemu svetu tudi odrekli razrešnico.

Revizije so namreč ugotovile, da
niso bili definirani postopki prevze-
mov kot tudi način oblikovanja na-
kupnih cen. Hkrati je bila stopnja
nadzora nad družbami in manjšin-
skimi lastniki prevzetih družb zelo
nizka, za nameček pa je bil nadzorni
svet tudi premalo informiran. Kot
smo poročali, so se kritike glasile, da
je Telekom svoje tarče preplačal, če-
prav je v njih vložil še zajeten kupček
sredstev, pa se mu naložbe še zdaleč
niso povrnile.

Pri prevzemu makedonskega Cos-
mofona (sedaj One) je sicer Teleko-
mu na finančnem področju svetoval
KPMG, glavni svetovalec in tudi nosi-
lec cenitve pa je bil londonski ING. »S
strani Telekoma Slovenije so sodelo-
vali zaposleni v službi za razvoj pos-
lovanja, glavni pa je bil podpredsed-
nik uprave Dušan Mitič,« je pojasnil
Ivica Kranjčevič, ki je vodenje Tele-
koma prevzel marca letos.

Ni sicer še izključeno, da je do
nepravilnostiprihajalo tudi pri aktiv-
nostih na Kosovu. Kot je povedal Ber-
ginc, na izsledke te revizije še čakajo,
nadzorniki pa naj bi jih obravnavali
na seji 7. julija. Medtem je prvi mož
Telekoma Ivica Kranjčevič presenetil
z izjavo, da razmišljajo celo o tem, da
zapustijo albanski in bosanski trg,
kamor je Telekom vložil že na milijo-
ne evrov, saj da so premajhni.

Se je pa med delničarji razširila
bojazen, da bi moral Telekom zaradi
vprašljivih naložb v jugovzhodni
Evropi le-te slabiti, kar pa bi še poglo-
bilo izgubo, ki je v prvih treh mesecih
znašala 633.000 evrov. »Ali bo treba

slabiti, bomo vedeli v drugi polovici
leta,« jim je odgovoril Kranjčevič.

Med malimi delničarji je bilo sicer
tudi precejšnje nezadovoljstvo zaradi
višine letošnje dividende, ki bo za
polovico nižja od lanske in bo znašala
tri evre bruto na delnico. »Slabši re-
zultat je posledica prepočasnega
odziva uprave in konsolidacije, do
katere lani ni prišlo, in ne recesije,
zaradi česar ne bi smeli trpeti mali
delničarji,« je poudarila mala delni-
čarka.
tomaz.modic@dnevnik.si

Reorganizacija s podporo zaposlenih
»V ponedeljek smo imeli sestanek z vsemi direktorji hčerinskih družb in
sindikati, na katerem smo za projekt reorganizacije dobili njihovo polno
podporo,« je včeraj povedal Ivica Kranjčevič. V načrtu je sicer, da se
skupina Telekom organizacijsko preoblikuje do konca junija 2011. Kot je
dodal, je eden od glavnih namenov projekta predvsem nižanje stroškov, kar
je od uprave tudi zahteval nadzorni svet.

Mobitel krepko draži
pakete Povezani in Džabest
Z avgustom bodo pri Mobitelu dvignili cene svojih paradnih naročniških
paketov. Itak Džabest bo dražji za štiri evre (po novem 19 evrov na mesec),
če bodo klici znotraj lastnega omrežja dražji za dva centa (po novem 10
centov na minuto), klici v druga omrežja pa cenejši, cena kratkega
sporočila pa bo za kar 150 odstotkov višja. Vse to sicer velja za pogovore
in storitve nad vključenimi količinami. Glede na to, da so v Mobitelu dejali,
da podražitev nima neposredne povezave s postopkom, ki teče pred UVK,
lahko sklepamo, da je posledica vse slabših poslovnih rezultatov. Čeprav se
paketi Povezani poslavljajo, pa je razvidno, da bodo, sicer pod novimi
imeni, nekoliko dražji.
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Revizije prevzemov v Makedoniji in družbe Najdi.si, ki jih je Telekom Slovenije izpeljal pod vodstvom Bojana Dremlja in
Dušana Mitiča (njegov namestnik in zadolžen za širitev), so pokazale vrsto nepravilnosti. Zaradi tega bo sedanje vodstvo
terjalo odgovornost tako prejšnje uprave kot nadzornikov.


